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淮北一中 2016-2017 学年度下学期高一期中考试

英语试题

注意事项：

1、答题前，考生务必将自己的姓名、准考证号填写在答题卷相应的位置。

2、全部答案写在答题卡上，写在试卷上无效。

3、本试卷满分 150 分，考试时间 120 分钟。

第 I 卷

第一部分：听力（共两节，满分 30 分）

第一节（共 5 小题；每小题 1.5 分，满分 7.5 分）

听下面 5 段对话。每段对话后有一个小题，从题中所给的 A、B、C 三个选项中选出最佳选项，并标在试卷的相应位置。听完每段对话后，你都有 10 秒钟的时间来回答有关小题和阅读下一小题。每段对话仅读一遍。

	1.
	How did the man come to the cinema?
	

	
	A. By car.
	B. By bus.
	C. On foot.

	2.
	At what time did the woman and Jack meet?
	

	
	A. 7:55.
	B. 7:53.
	C. 7:05.

	3.
	What is Paul probably doing now?
	

	
	A. Having a holiday.
	B. Taking tests.
	C. Preparing for tests.

	4.
	When does the man want to meet Mr. Clark?
	

	
	A. On Wednesday.
	B. On Thursday.
	C. On Friday.

	5. Where does the man come from?
	

	
	A. Paris.
	B. Sydney.
	C. London.

	第二节：（共 15 小题：每小题 1 分，满分 15 分）
	


听下面 5 段对话或独白。每段对话或独白后有几个小题，从题中所给的 A、B、C 三个选项中选出最佳选项。并标在试卷的相应位置。听每段对话或独白前，你将有时间阅读各个小题，每小题 5 秒钟；听完后，各小题将给出 5 秒钟的作答时间。每段对话或独白读两遍。

请听第 6 段材料，回答第 6、7 题。
	6.
	What is the woman doing?
	
	

	
	A. Cheering the man up.
	B. Asking the man to help her.C. Giving the man some advice.

	7.
	How does the man feel about the coming exam?
	

	
	A. Easy.
	B. Worried.
	C. Confident.

	请听第 7 段材料，回答第 8、9 题。
	


What are the speakers talking about?

What present to buy for Mum’s birthday.

Whether Mum will love the present.

How to celebrate Mum’s birthday.

What will the speakers give to their mother?

A. A cook book.
B. An Italian dish.

请听第 8 段材料，回答第 10 至 12 题。

C. A guided tour to Italy.

	10.
	Where are the speakers?
	
	
	

	A. In a gym.
	B. In a hospital.
	C. At the man’s home.

	11.
	What does the woman suggest the man do?
	
	

	A. Lift heavy objects.
	B. Take a rest in bed.
	C. Do light exercise.

	12.
	What should the man do if something strange happens at night?

	A. Call the woman.
	B. Go to the woman’s office.
	C. Ring the emergency room.

	请听第 9 段材料，回答第 13 至 16 题。
	
	

	13.
	What is the probable relationship between the speakers?
	

	A. Schoolmates.
	B. Mother and son.
	C. Saleswoman and customer.


Why doesn’t the man want to buy a notebook computer?

He has already got one.

He thinks it’s too expensive.

He doesn’t think it’s necessary.

What does the man decide to buy at last?

A. A printer.
B. Some software.
C. A desktop computer.

16. What will the man do next?

A. Go to another store.
B. Ring his parents.
C. Pay money.

请听第 10 段材料，回答第 17 至 20 题。

What is the speaker trying to do?

Advertise a musical(音乐剧).

Do a review of a musical.

Give suggestions to a musical.

What does the speaker say about the film Bennie?

It was as bad as he had expected.

It wasn’t as funny as the book.

It needed to be longer.

In what way was the musical Bennie different from other recent musicals?

Some of its actors were older.

More actors were on stage.

The acting was better.

What does the speaker think of the musical Bennie?

It deserves to be seen.   B. It isn’t worth the money.   C. The ticket is too expensive.

第二部分：阅读理解（共 2 节，满分 30 分）

第一节（共 15 小题；每小题 2 分，满分 30 分）

阅读下列短文，从每题所给的四个选项（A、B、C、D）中，选出最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑。

A

The Cambridge Science Festival Curiosity Challenge Dare to Take the Curiosity Challenge!

The Cambridge Science Festival (CSF) is pleased to inform you of the sixth annual Curiosity Challenge. The challenge invites, even dares school students between the ages of 5 and 14 to create artwork or a piece of writing that shows their curiosity how it inspires them to explore their
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world.

Students are being dared to draw a picture, write an article, take a photo or write a poem that shows what they are curious about. To enter the challenge, all artwork or pieces of writing should be sent to the Cambridge Science Festival, MIT Museum, 265 Mass Avenue, Cambridge 02139 by Friday, February 8th.

Students who enter the Curiosity Challenge and are selected as winners will be honored at a special ceremony during the CSF on Sunday, April 21st. Guest speakers will also present prizes to the students. Winning entries will be published in a book. Student entries will be exhibited and prizes will be given. Families of those who take part will be included in the celebration and brunch will be served.

Between March 10th and March 15th, each winner will be given the specifics of the closing ceremony and the Curiosity Challenge celebration. The program guidelines and other related

	information are available at: http:// cambridgesciencefestival.org.
	

	21．Who can take part in the Curiosity Challenge?
	

	A. School students
	B. Cambridge locals
	C. CSF winners.
	D. MIT artists.

	22．When will the prize-giving ceremony be held?
	

	A. On February 8th.
	B. On March 10th
	C. On March 15th.
	D. On April 21st.

	23．What type of writing is this text?
	
	

	A. An exhibition guide.
	B. An art show review.
	

	C. An announcement.
	D. An official report.
	


B

Charles Dickens (1812—1870), the great nineteenth century English novelist, was born near Portsmouth. His father ran heavily into debt and when he was twelve, he had to go and work in a factory. The only formal education he received was a two-year schooling at a school for poor children. In fact, he had to teach himself all he knew. He worked for a time in a lawyer’s office. After that, he worked as a reporter in the law courts, and later for London newspapers. His life as a writer of novels began in 1833 with short stories and essays in newspapers, and in 1837 his novel The Pickwick Papers made him the most popular author at his time in England.

He was a great observer of people and their places because he was concerned about life and conditions in mid-nineteenth century London. He wrote 19 novels all his life and in many of them, Dickens gave a picture of all classes of England society, showing deep concern for the poor.

Many of his novels like Oliver Twist, David Copperfield, Nicholas Nickleby, Great Expectations, A Tale of Two Cities and so on drew attention to the unfair social conditions that existed in England over a hundred years ago. Dickens wished to see improvement in the living conditions of the poor, but failed to find any useful method to achieve that goal.

24．Dickens only received a little formal education because ________.

he wanted to teach himself

he wanted to work and made a lot of money

he was too poor to afford any more formal education

he needed some working experiences to become a writer

25．According to Dickens, the society at his time in England was ________. A. rich B. just C. comfortable D. unfair

26．Which of the following novel made Dickens the most popular writer at his time in England?

英语试卷
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A. Oliver Twist
B. The Pickwick Papers
C. A Tale of Two Cities
D. Great Expectations

27．According to the passage, which of the following about Dickens is TRUE?

He studied writing novels at school.

He wrote more than twenty novels all his life.

He started to write stories when he was 21 years old.

He found some good ways to improve the lives of the poor.

C

Have you ever run into a careless cell phone user on the street? Perhaps they were busy talking, texting or checking updates on WeChat ( 微信 ) without looking at what was going on around them. As the number of this new “species” of human has kept rising, they have been given a new name — phubbers (低头族).

Recently, a cartoon created by students from China Central Academy of Fine Arts put this group of people under the spotlight. In the short film, phubbers with various social identities bury themselves in their phones. A doctor plays with his cell phone while letting his patient die, a pretty woman takes selfie ( 自拍 ) in front of a car accident site, and a father loses his child without knowing about it while using his mobile phone. A chain of similar events eventually leads to the destruction of the world.

Although the ending sounds overstated, the damage phubbing can bring is real. Your health is the first to bear the effect and result of it. “Constantly bending your head to check your cell phone could damage your neck,” Guangming Daily quoted doctors as saying. “The neck is like a rope that breaks after long-term stretching.” Also, staring at cell phones for long periods of time will damage your eyesight gradually, according to the report.

But that’s not all. Being a phubber could also damage your social skills and drive you away from your friends and family. At reunions with family or friends, many people tend to stick to their cell phones while others are chatting happily with each other and this creates a strange atmosphere, Qilu Evening News reported.

It can also cost you your life. There have been lots of reports on phubbers who fell to their death, suffered accidents, and were robbed of their cell phones in broad daylight.

28．For what purpose does the author give the example of a cartoon in Para. 2?

To inform people of the bad effects of phubbing.

To advertise the cartoon made by students.

To indicate the world will finally be destroyed by phubbers.

To warn doctors against using cell phones while treating patients.

29．Which of the following is NOT a risk(危险）a phubber may have?

His social skills could be affected.

His neck and eyesight will be gradually harmed.

He will cause the destruction of the world.

He might get separated from his friends and family.

30．Which of the following may be the author’s attitude towards phubbing? A. Supportive B. Opposed C. Positive D. Agreeable 31．What may the passage talk about next?

Advice on how to use WeChat.

People addicted to phubbing.

Measures to reduce the risks of phubbing.

英语试卷
第 4页（总 8页）

D. Results of phubbing.

D

Why do we dream? It's a question researchers have been studying for years. Now new research suggests that some dreams may result from the brain's effort to keep learning, even as we sleep.

In a study in Boston, 100 volunteers were trained for an hour on a maze (迷宫)．They tried to find their way through the difficult puzzle as quickly as possible. Then half of the volunteers were allowed to sleep for 90 minutes. The other half stayed awake, reading or relaxing. The ones who slept were asked to describe their dreams when they woke up.

After the rest, the volunteers were asked again to solve the maze. Those who hadn't slept showed no improvement or did even worse after the break. Sleepers who didn't report any maze related dreams did better but showed only a little improvement. However, four sleepers who reported dreaming about the maze showed a surprising improvement. They scored 10 times higher after sleeping and dreaming about the maze.

Even though the number of dreamers was small, the researchers noted that the gap in learning between the dreamers and non-dreamers was so wide that the finding was significant (有意义的)．

The dreamers had all performed poorly on the test before dreaming about it. That suggests that struggling with a task might be the trigger that leads the sleeping brain to focus on it and work on how to deal with it.

“It's almost as if your brain is going through everything that happened today,”Dr Stickgold, a scientist at Harvard Medical School, said. “The things you're obsessed ( 迷住) with are the ones

that your brain forces you to continue to do with.”

32．What's the best title for this passage?

A．Learning while you dream
B．What dreams stand for

C．Dream a good dream
D．Dreams and health

33．What were the volunteers asked to do after the rest? A．To work on a new maze.

B．To continue to do the maze.

C．To talk with each other about their dreams. D．To tell what they thought about the maze.

34．According to the study, which group showed the greatest improvement? A．Those who didn't sleep.

B．Those who slept but didn't dream.

C．Those who dreamed about the maze while sleeping. D．Those who thought about the maze before falling asleep.

35．The underlined word “trigger” in Paragraph 5 probably means “________”. A．chance B．cause C．way D．idea

第二节（共 5 小题；每小题 2 分，满分 10 分）

根据短文内容，从短文后的选项中选出能填入空白处的最佳选项，选项中有两项为多余选项。

Are you truly happy? Do you ever know what it means to be happy and what it takes to achieve happiness? __36．_ The following are a few tips that I follow to create happiness in my life.

※ Make a plan for achieving goals that you believe will make you happy. Your moods will

very likely increase if you are going after something you value.

Surround yourself with happy people. It is easy to begin to think negatively(消极地) when you are surrounded by people who think that way. ___37．_

When something goes wrong, try to figure out a solution instead of being absorbed in self-pity. Truly happy people don’t allow setbacks to affect their mood because they know that with a little thought they can turn the circumstances back to their favor.

38． These few minutes will give you the opportunity to focus on the positive things in your life and will lead you to continuous happiness.

___39．___ Whether you treat yourself to lunch, take a long, relaxing bath or simply spend a few extra minutes on your appearance, you will be subconsciously (下意识地) putting yourself in a better mood.

Finding the humor in situations can also lead to happiness. Find a way to make light of a situation that would otherwise make you happy.

Keeping healthy is another way to achieve happiness. __40．__

What makes one person happy may be very different from what makes someone else happy.

On the contrary, if you are around people who are happy, their emotional state will be infectious.

Being overweight or not eating nutritious foods can have a negative effect on your mood．

These are important questions for anyone who is seeking happiness to ask themselves.

Spend a few minutes each day thinking about the things that make you happy.

There are some tips in life that lead to happiness.

It’s also important to take some time each day to do something nice for yourself.
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第三部分：完形填空（共 20 小题；每小题 1.5 分，满分 30 分）

阅读下面短文，掌握其大意，然后从各题所给的四个选项（A、B、C 和 D）中，选出最佳选

项，并在答题卡上将该项涂黑。

At least thirty times Bobby had tried to climb the snowy mountain, but he had never 41

	the top. His friend old Peeper, who knew a lot about his failures,   42   Bobby to try again. He

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	gave Bobby a pair of
	43
	
	and said, “If it starts clouding over, put on the glasses, or if your feet

	start hurting, put them on too. The glasses are very
	
	44 . They’ll help you.” Bobby   45   the gift

	without much thought.
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	The day came when he was to have another
	
	46 . About two hours after he started, he felt his

	
	
	
	
	
	
	

	feet hurting. Then he
	
	47
	
	what Peeper had said, and put on the glasses. The pain was pretty bad,


	but   48
	the sunglasses he could clearly see the snow-covered mountain top, so he went on.

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	49 , clouds were gathering. But this time Bobby could still see the   50   through the clouds.

	
	
	
	
	
	
	

	He kept
	51 , leaving the clouds behind, forgetting his pain, and finally arriving at the top. It was

	
	
	
	
	
	
	
	


certainly worth it. His feeling of
52
was extremely good, almost as great as that
53
view.
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The mountain below was surrounded by a sea of clouds. He couldn’t believe that the clouds were as 54 as that, so he looked more closely at the sunglasses, and discovered the 55 . Peeper had
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engraved(镌刻) the snow-covered mountain top on the sunglasses,
56
Bobby could see it when
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	he was looking upwards!
	
	
	

	Bobby   57   that the only obstacle(障碍) to reaching the top had been losing
	58   when he

	
	
	
	
	
	
	
	

	couldn’t see the mountain top. He was thankful that Peeper had used that little   59
	
	to help him

	
	
	
	
	
	
	
	


see that his
60
was never impossible, and that it was still there, where it had always been.
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	41．A. left
	B. reached
	C. jumped
	D. ran

	42．A. encouraged
	B. ordered
	C. allowed
	D. warned

	43．A. gloves
	B. trousers
	C. shoes
	D. sunglasses

	44．A. real
	B. safe
	C. special
	D. expensive

	45．A. sent
	B. gave
	C. accepted
	D. got

	46．A. try
	B. start
	C. test
	D. training

	47．A. remembered
	B. expressed
	C. shouted
	D. regretted

	48．A. under
	B. with
	C. for
	D. about

	49．A. Happily
	B. Hopefully
	C. Unfortunately
	D. Unnecessarily

	50．A. friend
	B. top
	C. climber
	D. village

	51．A. running
	B. swimming
	C. climbing
	D. flying

	52．A. success
	B. decision
	C. freedom
	D. friendship

	53．A. strong
	B. popular
	C. bad
	D. wonderful

	54．A. cool
	B. natural
	C. thick
	D. wide

	55．A. way
	B. words
	C. book
	D. secret

	56．A. and
	B. or
	C. if
	D. though

	57．A. suggested
	B. realized
	C. expected
	D. announced

	58．A. love
	B. help
	C. face
	D. heart

	59．A. trick
	B. word
	C. plan
	D. opinion

	60．A. position
	B. lesson
	C. aim
	D. story


第 II 卷

第一部分：（共 10 小题；每小题 1.5 分，满分 15 分）

根据所给汉语意思，首字母或句意完成句子，每空一词。

61．Many parents ________(附加) a great deal of importance to the education of their children. 62．In addition, __________ (力量) training exercises should be done at least twice a week. 63．Conditions in the prison camp were ________ (难以置信的).

64．The winner was ________ (授予) a gold medal.

65．Good health depends on a b_________ diet, proper exercise and enough sleep. 66．You may not collect money in the streets without a p________.

67．He knew nothing about the matter, but he p________ to know it.

68 ． Jerry did not regret giving the comment but felt ________ he could have expressed it differently.

69．It is generally considered unwise to give a child ________ he or she wants. 70．________ we' ll go camping tomorrow depends on the weather.

第二部分：短文改错（共 10 小题；每小题 1 分，满分 10 分）

假定英语课上老师要求同桌之间交换修改作文,请你修改你同桌写的以下作文。文中共有 10 处语言错误,每句中最多有两处,每处错误仅涉及一个单词的增加、删除或修改。

增加:在缺词处加一个漏字符号(∧),并在其下面写上该加的词。

删除:把多余的词用斜线(\)划掉。

修改:在错的词下画一横线,并在该词下面写上修改后的词。

注意:1.每处错误及其修改均仅限一词; 2.只允许修改 10 处,多者(从第 11 处起)不计分。

As the saying goes, time is money. But in my opinion, time is even precious than money. Why? Because when money is spent, we still have a chance to earn them back. But when time is wasting, we can never get it back. There is some doubt that time is very limited, and even a minute is of great valuable. We should make full use of time to do that should be done. It’s the pity that a lot of people still didn’t appreciate the value of time. They are wasting their time doing nothing of useful. We should form the good habit of race against time and make a difference in our world.

第三部分：书面表达（满分 25 分）

假如你是李华，你的英国笔友 Jack 发邮件请你介绍一下中国的传统节日——清明节。请根据以下要点，给他回一封邮件。

1．清明节在每年的四月五日前后；

2．人们在清明节要扫墓祭祖；

3．正值万物复苏之际，人们可以踏青春游，享受假期。

注意：1).词数：100 左右; 清明节 the Qingming Festival

墓地
grave sites
扫墓 sweep tomb

2).可以适当增加细节，以使行文连贯。

Dear Jack,

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

Yours sincerely,

Li Hua

淮北一中2016-2017学年度第二学期期中考试高一年级
                     参考答案
听力1—5 CBCCB   6—10 ABBAB  11—15 CCACC  16—20 ABBAA 

阅读理解21-23 ADC  24-27 CDBC  28-31 ACBC  32-35 ABCB 
七选五 36-40 DBEGC 
完形填空 41-45 BADCC  46-50 AABCB  51-55 CADCD  56-60 ABDAC
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书面表达
Dear Jack，
    Glad to hear from you. I’ d like to tell you something that is about the Qingming Festival.
    The Qingming Festival is a traditional Chinese festival which usually falls around April 5 every year. People often hold memorial services for their ancestors at grave sites by bringing some flowers and sweeping the tombs. Then all the family members sit together, talking about the family history and sharing traditional meals. Today we have a holiday every year on this traditional Chinese festival. People can go on family outings, fly kites and enjoy the coming of spring.
                                                            Yours sincerely，
                                                                Li Hua
详细答案
听力材料
(Text 1)
W：Why did it take so much time for you to come here? We are almost late for the film.
M: My car broke down and there is no bus stop near my house, so I walked here.
(Text 2)
M: Did you and Jack really meet at exactly five minutes to eight in front of the theatre?
W: No, to be exact, we got there two minutes earlier.
(Text 3)
M: Mary, Paul has sent us an e-mail.
W: Really? When will he be back for holiday?
M: He hasn’t mentioned it yet, but he says he will have finished all the tests by next weekend. Right now, he is getting ready for them.
(Text 4)
M: What time is our appointment with Mr. Clark on Wednesday?
W: He has changed our appointment to Thursday.
M: Could you call him back and ask if we could change it to Friday? I have a meeting with some other customers on Thursday. 
(Text 5)
W: I heard that you’re going to take a trip to Paris?
M: No. Actually, I’m going back to Sydney tomorrow.
W: Are you returning home? Why not stay in London for a few more days?
M: Because my holidays will be over soon.
(Text 6)
W: Come on! It’s not the end of the world! If you try your best to review for the exam, you will surely pass it.
M: Oh, sure, it’s easy for to say that. My grades in History are already pretty bad, and if I fail that exam tomorrow, I’m probably going to fail the whole class. And we only have one day to review for the exam.
W: But it’s the same for everyone else! Nobody’s going to do well in the exam.
(Text 7)
M: Amanda, I got the present for Mum’s birthday. But are you sure she’s going to like it? A guide to Italy? 
W: But it’s a guide to the cooking in different parts of the country. You know how Mum likes to experiment with cooking, and she’s been getting really interested in Italian dishes.
M: Yes, she can read about it and then try out the dishes on us.
W: That’s right! There’s also a menu section at the back of it. She’ll love it.
(Text 8)
W: Hello, Mr. Smith! You are going home today, aren’t you?
M: Yes, isn’t that wonderful?
W: It certainly is. Now I’ll give you some instructions when you’re at home. It is very important that you should avoid lifting any heavy objects. Don’t do any heavy exercise, although light exercise is good.
M: Should I stay in bed much?
W: No, you should be up and walk around as much as possible. But, if you get tired or if you feel sick, make sure to take a rest.
M: What should I do if I get really sick all of a sudden or if something strange happens?
W: During the daytime you can all me at my office. At night, you can all the emergency room.
(Text 9)
W: So what about a notebook computer? Have you thought about getting one instead of the desktop computer?
M: I’m not sure.
W: Well…you’ll be able to carry it around and you can take it into our college with you. You needn’t use the desktop computers at college then.
M: Maybe, but I’ll probably need to buy a printer as well to have at home. Anyway, I don’t really think I need a notebook computer. I work in my room most of the time, and I don’t want to take one into college since computers are provided there.
W: Well, what about the desktop computer we saw in the window in the last shop? Shall we go back there? It was OK and it wasn’t too expensive. There was software in it as well, so you won’t have to pay anything extra.
M: Good idea. That’s what I was looking for. Software is more expensive to buy separately. Let’s go there now.
W: What about ringing your parents first?
M: There’s no need to do that. They’ve already given me the money to pay for it.
(Text 10)
M: Last night I went to see Bennie, the musical which has just opened in the Albert Theatre in London. There is of course already both a book and a film called Bennie, about a child who becomes a famous singer. I enjoyed the book so I was excited when I heard about the film. I was disappointed, however, when I finally saw it because unfortunately they managed to make all the amusing parts of the book seem serious. It was also long and slow. I came to the musical without much hope but it was more entertaining than the film. They’ve had to change parts of the story but I really thought it was as good as the book. Apart from the actor whose voice wasn’t as strong as the others, I thought the acting was good. Although the theatre wasn’t very large, the music was perfect. Most of the parts in musicals I’ve seen recently have been for young actors. However, in Bennie, I was surprised 1/3 of the people on stage were at least 40 years old or over and some of them were very well known. This was a great advantage to the production. I noticed that quite a few people didn’t buy the ticket. They thought it was too expensive. But I think it was worth the money. It’s really a great musical to enjoy.
A.【解析】本文为应用文，题材为新闻广告类。本文介绍了剑桥科学节——即将举办的一项鼓励学生们参加的好奇心挑战活动。
21．细节理解题。题干问“谁能够参加好奇心的挑战这一活动？”A.学校学生，B.剑桥当地人，C.剑桥科技节的胜利者，D.麻省理工学院的艺术家。细节题要回归原文，第一段中The challenge invites, even dares school students between the ages of 5 and 14 to create artwork or a piece of writing表明该活动邀请学校学生，故A正确。
22．细节理解题。颁奖典礼什么时候举行？回归原文，找信息源，第三段Students who enter the Curiosity Challenge and are selected as winners will be honored at a special ceremony during the CSF on Sunday, April 21st.可知，颁奖典礼于4月21日举行，故D正确。
23．推理判断题。这篇文章的类型是什么？A.展览指南，B.一个艺术展览评论，C.一个通知，D.一个官方的报告。文章的标题表明这篇文章的主要内容关于剑桥科技节的，第一段inform you of表明告知你相关的信息，以及文章尾段other related information are available at都表明这篇文章实际上是一个通知，故C正确。
【名师点睛】
推理判断题所涉及的内容可能是文中的某一句话，也可能是某几句话，所以，推理题的答案只能是根据原文表面文字信息一步推出的答案：即对原文某一句话或某几句话所作的同义改写或综合。本题第3小题就是一个推理判断题。文章的标题表明这篇文章的主要内容关于剑桥科技节的，第一段inform you of表明这篇文章的目的是告知你有关信息，以及文章尾段other related information are available at都表明这篇文章实际上是一个通知。
B.【解析】
本文是一篇人物传记，记述了狄更斯的生活与作品。
24．C 推理判断题。由文章第一段第二句His father ran heavily into debt (债) and when he was twelve, he had to go and work in a factory.（他的父亲负债累累，他12岁时就不得不去工作）可知，他家太穷了，上不起学，答案选C。
25．D细节理解题。由文章最后一段中的drew attention to the unfair social conditions that existed in England over a hundred years ago可知，当时的英国社会很不公平，答案选D。
26．B 细节理解题。由第一段的最后一句in 1837 his novel “The Pickwick Papers” made him the most popular author at his time in England可知，The Pickwick Papers《匹克威克外传》是他的成名作。
27．C 细节理解题。文章开头提到了Dickens出生于1812年，第一段最后一句提到了他于1833年开始写小说，由此可知C项正确。Dickens只上过两年学，更没有在学校学习写小说；第二段第二句提到He wrote 19 novels all his life可知，他一生写了19部小说；根据最后一段最后一句but failed to find any useful method to achieve that goal可知，他没有找到改善穷人生活的办法，因此A、B、D项错误。
C.【解析】
试题分析:作者通过描述低头族过度使用手机所带来的危害，提醒我们要恰当使用手机。
28．A 推理判断题。根据第二、三段可知，第二段的例子是想告诉人们低头玩手机的坏处，故A正确。
29．C 推理判断题。根据第三段可知，A、B、D都是低头族的危害，故此题选C。
30．B 推理判断题。从作者提供的卡通视频和后面提到的各种后果可知，作者是反对的。故这里B正确。
31．C 主旨大意题。根据排除法，因为A、B、D在文中都已谈论过，下面应该告诉我们减少危害的措施了。故选C。
考点：考查社会现象类短文阅读。
D.【解析】

试题分析：本文讲述了一项最新的研究成果：做梦能帮助学习。

32．A 主旨大意题。根据第一段第二句Now new research suggests that some dreams may result from the brain's effort to keep learning, even as we sleep.可知，最新的研究表明，做梦可能会导致大脑努力一直学习，即便是在睡觉的时候。故选A。

33．B 细节理解题。根据第三段第一句After the rest, the volunteers were asked again to solve the maze.可知，志愿者是被继续解决迷宫。故选B。

34．C 细节理解题。根据第三段倒数第二句four nap-takers who reported dreaming about the maze showed a surprising improvement.可知，睡觉中做梦的那些人展示出最大的提高。故选C。

35．B 词义猜测题。根据倒数第二段最后一句That suggests that struggling with a task might be the trigger that leads the sleeping brain to focus on it and work on how to deal with it.(努力解决任务可能会成为________导致睡眠中的大脑集中在这个任务上，致力于怎样处理它。)可知，trigger的意思是“起因”。故选B。

【名师点睛】

猜测词义题。阅读材料中的每个词与它前后的词语或句子甚至段落都有联系。我们可以利用语境（各种已知信息）推测、判断某些生词的词义。做这种类型的题，要根据词、词组、句子所在的语境来判断其意义。因此熟练掌握一些猜词技巧是做好这类题的关键。命题者在出这类题时惯用常规词义来麻痹考生，我们要特别注意熟词生义，切不可脱离语境想当然。在句子或段落中，我们可以利用熟悉的词语，根据语言环境所表示的关系推断生词词义。【小题4】B词义猜测题。根据倒数第二段最后一句中leads the sleeping brain to focus on it and work on how to deal with it.导致睡眠的大脑集中在这个任务上，致力于怎样处理它。可知这可能是努力于一个任务的起因。故选B。

七选五
【解析】试题分析：本文给出了如何使自己幸福的几条建议。
36．D 考查对上下文的理解和推理判断能力。前两句连续提出了几个问题，这几个问题对于追求幸福的人来说都很重要。下句就如何创造幸福给了几点建议，D项“这是寻求幸福的每个人问自己的几个重要问题”承上启下连接前后，故选D。
37．B 考查对上下文的理解和推理判断能力。上文提及如果周围都是一些消极的人，那么你也会变得消极。接下来应该讲的是如果你周围的人是积极的，你也会很积极。故选B。
38．E 考查对上下文的理解和推理判断能力。根据下句These few minutes will give you the opportunity说明，是要我们明天留点时间来思考那些让我们开心的事情，E项符合上下文。故选E。
39．G 考查对上下文的理解和推理判断能力。根据下句Whether you treat yourself to lunch, take a long, relaxing bath及这段其他内容可知，要每天做一些对你自己好的事情，故G项概括全段内容。故选G。
40．C 考查对上下文的理解和推理判断能力。本段是指要保持健康的生活方式能让我们幸福，C项“超重或者不吃有营养的食品会对我们的健康有不好的影响。”说明C项符合本段内容。故选C。
完形填空
【解析】试题分析：文章讲述了Bobby尝试怕一座雪山，但都没成功，他的朋友用了一个小把戏帮助他成功的故事。

1．B考察动词辨析。 A. left 留下；B. reached到达；C. jumped跳跃；D. ran跑；根据文意他尝试攀爬一座雪山已经至少30次了，但他从来没有到打过山顶，所以答案是B。

2．A考察动词辨析。A. encouraged鼓励；B. ordered 预定；C. allowed允许；D. warned警告；根据文意他的朋友知道很多他失败的事情，鼓励他在尝试一次，所以答案是A。

3．D考察名词辨析。A. gloves手套；B. trousers裤子；C. shoes鞋子；D. sunglasses眼镜；根据文意 他的朋友送给他一副眼镜并告诉他如果云层开始集聚地时候戴上它，当你觉得快要受伤的时候，也戴上它，所以答案是D。

4．C 考察形容词辨析。A. real真的； B. safe安全的；C. special 特殊的；D. expensive昂贵的；根据文意这幅眼镜很特别，他可以帮助到你，所以答案是C。

5．C 考察动词辨析。A. sent送； B. gave给予；C. accepted接受；D. got得到；根据文意他没有多想就接受了朋友的礼物，所以答案是C。

6．A考察动词辨析。A. try尝试；B. start开始； C. test测试；D. training训练；根据文意他再一次尝试的时间到了，所以答案是A。

7．A考察动词辨析。A. remembered 记得；B. expressed 表达；C. shouted喊叫；D. regretted后悔；根据文意他记得朋友说的，并带上了眼睛，所以答案是A。

8．B 考察介词辨析。A. under在...下面；B. with和；C. for为了；D. about大约；根据文意戴上眼镜后他可以清楚地看到被雪覆盖的山顶，所以答案是B。

9．C考察副词辨析。A. Happily高兴的；B. Hopefully有希望的；C. Unfortunately不幸的是；D. Unnecessarily没必要的；根据文意不幸的是，云层开始积聚，所以答案是C。

10．B考察名词辨析。A. friend朋友； B. top顶端；C. climber攀爬者；D. village乡村；根据文意但是在这个时候他仍然可以通过云层看到山顶所以答案是B。

11．C考察动动词辨析。A. running 跑；B. swimming游泳； C. climbing攀爬； D. flying飞；根据文意他一直在攀登，把云留下了身后，所以答案是C。

12．A考察名词辨析。A. success 成功；B. decision决定；C. freedom自由；D. friendship友情；根据文意他成功的感觉非常好，所以答案是A。

13．D考察形容词辨析。A. strong健壮的； B. popular大众的；C. bad坏的；D. wonderful极好的；根据文意他成功的感觉非常好，视野也非常好，所以答案是D。

14．C考察形容词辨析。A. cool凉爽的；B. natural自然地；C. thick 厚的；D. wide宽的根据文意他不能相信云层竟然如此的厚，所以答案是C。

15．D考察名词辨析。A. way方法；B. words词语；C. book书；D. secret秘密；根据文意他仔细的看眼睛，然后发现了其中秘密，所以答案是D。

16．A考察连词辨析。A. and和；B. or或者；C. if 如果；D. though尽管；根据文意Pepper已经把被白雪覆盖的山顶镌刻在眼睛上，Bobby往上看的时候就能看到它，这两句前后是并列关系，所以答案是A。

17．B考察动词辨析。A. suggested建议；B. realized意识到；C. expected期望；D. announced通知；根据文意他意识到他到达山顶的障碍是失去了信心，所以答案是B。

18．D考察名词辨析。A. love热爱；B. help帮助；C. face脸；D. heart心；根据文意他意识到他到达山顶的障碍是失去了信心，所以答案是D。

19．A考察名词辨析。A. trick把戏；B. word词语； C. plan 计划；D. opinion意见；根据文意他很感激朋友用了一个小把戏就帮助他明白了实现目标不是不可能的，所以答案是A。

20．C考察名词辨析。A. position位置；B. lesson教训；C. aim目标；D. Story故事；根据文意他的朋友用了一个小把戏就帮助他明白了实现目标不是不可能的，所以答案是c。

短文改错
【解析】试题分析：本文讲述了时间比金钱还贵，我们要珍惜时间。
1.even后加more    根据than可知，用比较级，故在even后加more。
2.them→it   因为money是不可数名词，故把后面的them改为it。
3.wasting→wasted    句意：当时间被浪费的时候。时间是被浪费，故要用被动语态，故把wasting改为wasted。
4.some→no    固定句式：There is no doubt that…毫无疑问……。故把some改为no。
5.valuable→value   因为great修饰名词，故把valuable改为value。
6.that→what    句意：我们应该充分利用时间做应该做的事。因为do后面的宾语从句中，引导词在从句中作宾语，根据句意，故把that改为what。
7.the→a    固定句式：It is a pity that…做……是可惜的，故把the改为a。
8.didn’t→don’t    句意：很可惜许多人仍然不珍惜时间。表示客观事实用一般现在时态，故把didn’t改为don’t。
9.去掉of   表示“做无用的事情”用do nothing useful，of是多余的，修饰不定代词something、nothing等要放在不定代词后面，故去掉of。
10.race→racing    固定结构：form the good habit of doing sth.养成做某事的习惯，故把race改为racing。
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